

Dissemination Seminar on Consolidation and Redevelopment Work on QEF Projects on Developing Students' Positive Attitudes and Values

「培養學生正面態度和價值觀的計劃研究工作」發佈會

Commissioned by the Quality Education Fund (QEF)

Organized by The University of Hong Kong

The Hong Kong Jockey Club Centre for Suicide Research and Prevention

Date: June 25, 2014 (Wednesday)

Time: 3:00 - 5:00pm

Venue: G.02, G/F, The Jockey Club Tower, Centennial Campus, Pokfulam, The

University of Hong Kong

Program Rundown

Time	Program
2:45 – 3:00pm	登記 Registration
3:00 – 3:10pm	香港大學香港賽馬會防止自殺研究中心總監葉兆輝教授致辭
	Welcoming speech by Professor Paul Yip, Director of Centre for Suicide Research and
	Prevention, The University of Hong Kong
3:10 – 3:20pm	教育局優質教育基金秘書處黃瑛嫦女士致辭
	Welcoming speech by Ms. Winnie Wong, Education Officer of Education Bureau Quality
	Education Fund Secretariat
3:20 – 3:30pm	致送紀念品予分享嘉賓
	Presentation of souvenirs to guest speakers
3:30 – 3:50pm	「培養學生正面態度和價值觀的計劃研究」介紹 - 黎淑怡女士
	Introduction on Consolidation and Redevelopment Work on QEF Projects on Developing
	Student's Positive Attitudes and Values – Ms. Eliza Lai
3:50 – 4:10pm	優質教育基金受助機構分享:香港小童群益會樂緻幼稚園 (灣仔)
	Experience sharing by grantee: BGCAHK Cheerland Kindergarten (Wanchai)
4:10 – 4:30pm	優質教育基金受助機構分享: 五邑鄒振猷學校
	Experience sharing by grantee: F.D.B.W.A Chow Chin Yau School
4:30 – 4:50pm	優質教育基金受助機構分享: 香港青少年服務處 賽馬會恆安綜合青少年服務中心
	Experience sharing by grantee: Hong Kong Children & Youth Services Jockey Club Heng
	On Integrated Children & Youth Services Center
4:50 – 5:00pm	問答時間 Q & A session